
 

 

Meppel, 27 oktober 2022 

 

Inbreng door Anouk de Vlieg (fractievoorzitter GroenLinks Meppel) over de regeling Energietoeslag 

 

Dank u wel voorzitter,  

 

De kraan staat wagenwijd open, het water staat inwoners aan de lippen en gemeente Meppel staat 

met de dweil in de hand klaar om te hulp te schieten. Om verdere schade te beperken is dat 

inderdaad belangrijk. Tegelijkertijd moeten we niet vergeten om die kraan dicht te draaien.  

Dat kan door in te zetten op blijvende oplossingen. Bijvoorbeeld door inwoners te helpen minder 

energie te verbruiken en zelf energie op te wekken. Met de bedragen die we nu gaan uitgeven 

hadden we heel wat huizen blijvend kunnen verduurzamen.  

Voor dit bedrag heb je per huishouden zo'n honderd vierkante meter muurisolsatie, tien 

vierkantemeter van het best isolerende glas en 3-4 zonnepanelen. Geld wat zo besteed wordt helpt 

inwoners niet tijdelijk, maar op de lange termijn. Het geld verdwijnt niet in de zakken van 

energiereuzen maar in die van duurzame ondernemers.  

Zoals gezegd: een grote groep mensen staat het water aan de lippen. Goed dat gemeente Meppel 

klaarstaat met een dweil. Dat is ook nodig om verdere schade te beperken maar laten we de 

structurele oplossingen daarbij niet uit het oog verliezen.  

2e termijn 

Dank u wel voorzitter, 

 

De tijd waarin veel gemeenten besloten hebben dat de 120% grens een juiste is, was een heel andere 

tijd. Inmiddels hebben ook huishoudens die een beetje of nog verder daarboven zitten grote 

problemen met rondkomen. Vanwege inflatie in het algemeen maar juist ook vanwege de hoge 

energieprijzen. Het amendement van de SP maakt de regeling meer toegankelijk en dat is in deze tijd 

hoognodig. We zullen daarom voor het amendement stemmen.  


